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Abstract (en)
[origin: WO2018145838A1] Return stage, radial turbomachine The invention relates to a return stage (RTC) through which a process fluid is
designed to flow along a throughflow direction of a radial turbomachine (RTM), in particular a radial turbo compressor return stage (RCC), wherein
the return stage (RTC) extends in annular fashion about an axis (X), wherein the return stage (RTC) is defined radially inwardly by an inner delimiting
contour (IDC) and radially outwardly by an outer delimiting contour (ODC), wherein at least one guide vane stage (VST) comprising guide vanes
(VNS) extends at least along a part of the third section (SG3) and segments the return stage in the circumferential direction into flow channels,
wherein in each case a profile midline (PML) of a profile cross section (PRC) of the guide vanes (VNS) of the guide vane stage (VST) defines an
inner track (ITR) on the side of the inner delimiting contour (IDC) and an outer track (OTR) on the side of the outer delimiting contour (ODC). The
invention also relates to a radial turbomachine (RTM), in particular a radial turbo compressor (CO) having at least one such return stage. In order
to improve the aerodynamics, it is proposed to make the guide vanes (VNS) essentially cylindrical in a central second profile section (PS2), and
otherwise to make them three-dimensional.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Rückführstufe (RTC) zur Durchströmung mittels eines Prozessfluids entlang einer Durchströmungsrichtung einer
Radialturbomaschine (RTM), insbesondere Radialturboverdichterrückführstufe (RCC), wobei die Rückführstufe (RTC) sich ringförmig um eine
Achse (X) erstreckt, wobei die Rückführstufe (RTC) nach radial innen von einer inneren Grenzkontur (IDC) und nach radial außen von einer äußeren
Grenzkontur (ODC) definiert ist, wobei mindestens eine Leitschaufelstufe (VST) umfassend Leitschaufeln (VNS) sich zumindest entlang eines Teils
des dritten Abschnitts (SG3) erstreckt und die Rückführstufe in Umfangsrichtung in Strömungskanäle segmentiert, wobei jeweils eine Profilmittellinie
(PML) eines Profilquerschnitts (PRC) der Leitschaufeln (VNS) der Leitschaufelstufe (VST) seitens der inneren Grenzkontur (IDC) eine innere Spur
(ITR) und seitens der äußeren Grenzkontur (ODC) eine äußere Spur (OTR) definiert. Daneben betrifft die Erfindung eine Radialturbomaschine
(RTM), insbesondere einen Radialturboverdichter (CO) mit mindestens einer derartigen Rückführstufe. Zur Verbesserung der Aerodynamik wird
vorgeschlagen, die Leitschaufeln (VNS) in einem mittleren zweiten Profilabschnitt (PS2) im Wesentlichen zylindrisch auszuführen und ansonsten
dreidimensional zu gestalten.
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